
У К Р А Ї Н А

КІРОВОГРАДСЬКА МІСЬКА РАДА

П Р О Т О К О Л  №  19
засідання постійної комісії міської ради з питань

житлово-комунального господарства, енергозбереження 
та комунальної власності

від 06 жовтня 2016 року м. Кропивницький

Голова комісії: Розгачов Р.О.

Присутні члени комісії: Санасарян Р.Р. – заступник голови комісії; 
Пінчук  В.В.  –  секретар  комісії;
Голофаєв І.В.; Зайченко В.В.; Захаров І.М.

Відсутні члени комісії: Терзов Д.С.

Запрошені:

Присутні:

Макарук  О.О.  ‒ начальник  управління
охорони  здоров’я  Кіровоградської  міської
ради;
Колюка  О.С.  –  начальник  управління
власності  та  приватизації  комунального
майна Кіровоградської міської ради; 
Кухаренко  В.І.  –  начальник  Головного
управління  житлово-комунального
господарства Кіровоградської міської ради;
Тоток  Д.А.  ‒ директор
КІРОВОГРАДСЬКОГО  КОМУНАЛЬНОГО
ПІДПРИЄМСТВА  ЕЛЕКТРОМЕРЕЖ
ЗОВНІШНЬОГО  ОСВІТЛЕННЯ
‟МІСЬКСВІТЛО”;
Яндович  Ю.В.  ‒ заступник  начальника
Головного  управління  житлово-
комунального господарства Кіровоградської
міської ради

Табалов  А.О.  ‒ секретар  Кіровоградської
міської ради;
депутати міської ради:
Ніжнікова А.О.; Линченко М.Д.;
представники  преси  та  засобів  масової
інформації



Порядок денний:

1.  Про  погодження  проекту  рішення  міської  ради  ,,Про  створення
Єдиного реєстру дозволів на відключення від централізованого опалення”

Доповідає: Цертій  О.М.  ‒ депутат  Кіровоградської
міської ради

2.  Про  погодження  проекту  рішення  міської  ради  №  566  ,,Про
оптимізацію  мережі  лікувально-профілактичних  закладів  комунальної
власності  м.  Кропивницького  та  реорганізацію  пологового  будинку  №  2
ім. ,,Святої Анни” шляхом приєднання до пологового будинку № 1”

Доповідає: Макарук  О.О.  ‒ начальник  управління
охорони здоров'я Кіровоградської міської
ради

3.  Про  розгляд  листа  щодо  ремонту  частини  вулиці  Глибка  та
Румянцевої  та  їх  освітлення  (лист  завідувача  ДНЗ  №  70  Зайцевої  С.
від 22.09.2016 № 92/01-31)

4.  Про  надання  пропозицій  щодо  прийняття  та  впровадження
децентралізованого  електронного  аукціону  Auction 3.0  (лист  начальника
управління  власності  та  приватизації  комунального  майна  Колюки  О.С.
від 06.09.2016 № 676/17-у)

Кухаренко  В.І.  ‒ начальник  Головного
управління  житлово-комунального
господарства  Кіровоградської  міської
ради

Питання 5  ‒ 15 доповідає  начальник Головного управління житлово-
комунального господарства Кіровоградської міської ради Кухаренко В.І.

5.  Про виконання  протокольного  доручення  постійної  комісії
від  05.09.2016,  протокол  №  18,  пункт  3,  щодо  включення  заходів  по
утриманню (розчищенню) недіючих кладовищ міста до Програми розвитку
житлово-комунального  господарства  та  благоустрою  міста  Кіровограда
на 2016 рік

6. Про  виконання  протокольного  доручення  постійної  комісії
від  22.06.2016,  протокол  №  11  (лист  начальника  Головного  управління
житлово-комунального  господарства  Кухаренка  В.І.  від  16.09.2016
№ 195-вих)



7. Про погодження доопрацьованого проекту рішення міської ради
№  545  ,,Про  збільшення  розміру  статутного  фонду,  приведення
найменування у відповідність та затвердження Статуту КП ,,МІСЬКСВІТЛО”
у новій редакції”

8. Про погодження доопрацьованого проекту рішення міської ради
№  546  ,,Про  збільшення  розміру  статутного  фонду,  приведення
найменування  у  відповідність  та  затвердження  Статуту  КП  ,,Кіровоград-
Універсал 2005” у новій редакції”

9. Про погодження доопрацьованого проекту рішення міської ради
№ 547 ,,Про внесення змін до Статуту КП ,,ЖЕК № 9 КМР” та затвердження
його у новій редакції”

10. Про  погодження  проекту  рішення  міської  ради  №  548  ,,Про
надання  згоди  на  безоплатне  прийняття  до  комунальної  власності
територіальної  громади  м.  Кропивницького  гуртожитків  по  вул.  Генерала
Родимцева, 96, 98-а”

11. Про  погодження  проекту  рішення  міської  ради  №  568  ,,Про
надання  згоди  на  безоплатне  прийняття  до  комунальної  власності
територіальної громади м. Кропивницького приватизованої квартири”

12. Про погодження доопрацьованого проекту рішення міської ради
№ 558 ,,Про внесення змін та доповнень до рішення Кіровоградської міської
ради від 23 лютого 2016 року № 66 ,,Про затвердження Програми розвитку
житлово-комунального  господарства  та  благоустрою міста  Кіровограда  на
2016 рік”

13. Про погодження доопрацьованого проекту рішення міської ради
№  559  ,,Про  внесення  змін  до  рішення  Кіровоградської  міської  ради
від 29 березня 2016 року № 140 ,,Про затвердження Програми будівництва,
реконструкції,  ремонту  доріг  та  експлуатації  дорожньої  системи  в  місті
Кіровограді на 2016 рік”

14.  Про  звіт  щодо  виконання  Програми  розвитку  житлово-
комунального господарства та благоустрою міста Кіровограда за 9 місяців
2016 року

15.  Про  звіт  щодо  виконання  Програми  будівництва,  реконструкції,
ремонту  доріг  та  експлуатації  дорожньої  системи  в  місті  Кіровограді
за 9 місяців 2016 року



1. СЛУХАЛИ:
Цертія  О.М.,  який пояснив членам комісії  підстави щодо підготовки

проекту рішення міської ради  ,,Про створення Єдиного реєстру дозволів на
відключення від централізованого опалення” та основні його положення.

ВИСТУПИЛИ:
Голофаєв І.В., член комісії, який запропонував внести зміни до пункту

1 даного проекту рішення, а саме термін ‟до 31 жовтня 2016 року” замінити
на термін ‟до 31 грудня 2016 року”.

Розгачов Р.О., голова комісії, який запропонував доручити Головному
управлінню  житлово-комунального  господарства  міської  ради  опрацювати
пункт 1 даного проекту рішення, про результати доповісти на наступному
засіданні постійної комісії.

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії.

ВИРІШИЛИ: 
Перенести  розгляд  проекту  рішення міської  ради  ,,Про  створення

Єдиного реєстру дозволів на відключення від централізованого опалення” на
наступне засідання постійної комісії.

Результати голосування:
“за” – 6 (одноголосно).

Рішення прийнято.

2. СЛУХАЛИ:
Макарук О.О., яка пояснила членам комісії підстави щодо підготовки

проекту  рішення  №  566  ,,Про  оптимізацію  мережі  лікувально-
профілактичних  закладів  комунальної  власності  м.  Кропивницького  та
реорганізацію  пологового  будинку  №  2  ім.  ,,Святої  Анни”  шляхом
приєднання до пологового будинку № 1” та основні його положення. 

В обговоренні питання взяли участь Табалов А.О. та всі члени комісії. 

ВИРІШИЛИ: 
Взяти  до  відома  проект  рішення  №  566  ,,Про  оптимізацію

мережі  лікувально-профілактичних  закладів  комунальної  власності
м.  Кропивницького та  реорганізацію пологового будинку № 2 ім.  ,,Святої
Анни” шляхом приєднання до пологового будинку № 1”.

Результати голосування:
“за” – 6 (одноголосно).

Рішення прийнято.



3. СЛУХАЛИ:
Розгачова Р.О., голову комісії, який ознайомив членів комісії з листом

завідувача  дошкільного  навчального  закладу  (ясла-садок)  №  70  ‟Оленка”
комбінованого  типу  Зайцевої  С.К.  від  22.09.2016  №  92/01-31  щодо
часткового  ремонту  дорожнього покриття  та  освітлення  вулиць Глибка та
Рум’янцевої (поруч із ДНЗ № 70).

В  обговоренні  питання  взяли  участь  всі  члени  комісії  та
Ніжнікова А.О.

ВИСТУПИЛИ:
Розгачов Р.О., голова комісії, який запропонував доручити Головному

управлінню  житлово-комунального  господарства міської  ради  опрацювати
питання з виїздом на місце спільно з членами комісії  та винести на розгляд
наступного засідання постійної комісії. 

ВИРІШИЛИ: 
Доручити Головному управлінню житлово-комунального господарства

міської  ради  опрацювати  питання  з  виїздом  на  місце  спільно  з  членами
комісії та винести на розгляд наступного засідання постійної комісії. 

Результати голосування:
“за” – 6 (одноголосно).

Рішення прийнято.

4. СЛУХАЛИ:
Колюку  О.С.,  який  ознайомив  присутніх  з  пропозиціями  щодо

впровадження децентралізованого електронного аукціону Auction 3.0.

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії, Цертій О.М.

ВИСТУПИЛИ:
Розгачов  Р.О.,  голова  комісії,  який  запропонував  опрацювати  дане

питання та розглянути його на наступному засіданні постійної комісії.

ВИРІШИЛИ: 
Перенести  розгляд  питання  щодо  впровадження  децентралізованого

електронного аукціону Auction 3.0 на наступне засідання постійної комісії.

Результати голосування:
“за” – 6 (одноголосно).

Рішення прийнято.



5. СЛУХАЛИ:
Кухаренка В.І. з інформацією про виконання протокольного доручення

постійної комісії від 05.09.2016, протокол № 18, пункт 3, щодо включення
заходів по утриманню (розчищенню) недіючих кладовищ міста до Програми
розвитку  житлово-комунального  господарства  та  благоустрою  міста
Кіровограда на 2016 рік.

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії.

ВИРІШИЛИ: 
Доручити Головному управлінню житлово-комунального господарства

міської  ради  передбачити  у  Програмі  розвитку  житлово-комунального
господарства  та благоустрою міста Кропивницького на 2017 рік кошти на
виконання заходів по утриманню (розчищенню) недіючих кладовищ міста.

Результати голосування:
“за” – 6 (одноголосно).

Рішення прийнято.

6. СЛУХАЛИ:
Кухаренка  В.І.,  який проінформував  про виконання  доручення

постійної комісії від 22.06.2016, протокол № 11, щодо передбачення коштів
на ліквідацію несанкціонованого сміттєзвалища в мікрорайоні Арнаутово та
встановлення урн по вулицях міста.

ВИРІШИЛИ: 
Взяти  до  відома  інформацію  про  виконання  доручення  постійної

комісії  від  22.06.2016,  протокол  №  11,  щодо  передбачення  коштів  на
ліквідацію  несанкціонованого  сміттєзвалища  в  мікрорайоні  Арнаутово  та
встановлення урн по вулицях міста.

Результати голосування:
“за” – 6 (одноголосно).

Рішення прийнято.

7. СЛУХАЛИ:
Кухаренка  В.І.,  який  пояснив  підстави  щодо  винесення  на  розгляд

постійної комісії доопрацьованого проекту рішення міської ради № 545 ,,Про
збільшення  розміру  статутного  фонду,  приведення  найменування  у
відповідність  та  затвердження  Статуту  КП  ,,МІСЬКСВІТЛО”  у  новій
редакції” та основні його положення.



ВИСТУПИЛИ:
Тоток  Д.А.,  який  пояснив,  що  зміни,  які  пропонується  внести

до  Статуту  КІРОВОГРАДСЬКОГО  КОМУНАЛЬНОГО  ПІДПРИЄМСТВА
ЕЛЕКТРОМЕРЕЖ ЗОВНІШНЬОГО ОСВІТЛЕННЯ ‟МІСЬКСВІТЛО”, не на
часі.

Розгачов  Р.О.,  голова  комісії,  який  запропонував  звернутися  до
міського  голови  з  пропозицією  зняти  з  розгляду  міською  радою
доопрацьований  проект  рішення  міської  ради  №  545  ,,Про  збільшення
розміру  статутного  фонду,  приведення  найменування  у  відповідність  та
затвердження Статуту КП ,,МІСЬКСВІТЛО” у новій редакції”.

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії.

ВИРІШИЛИ: 
Рекомендувати  міському  голові  зняти  з  розгляду  міською  радою

доопрацьований  проект  рішення  міської  ради  №  545  ,,Про  збільшення
розміру  статутного  фонду,  приведення  найменування  у  відповідність  та
затвердження Статуту КП ,,МІСЬКСВІТЛО” у новій редакції”.

Результати голосування:
“за” – 6 (одноголосно).

Рішення прийнято.

8. СЛУХАЛИ:
Кухаренка В.І., який пояснив членам комісії підстави щодо підготовки

доопрацьованого  проекту  рішення  міської  ради  №  546  ,,Про  збільшення
розміру  статутного  фонду,  приведення  найменування  у  відповідність  та
затвердження Статуту КП ,,Кіровоград-Універсал 2005” у новій редакції”.

ВИРІШИЛИ: 
Погодити доопрацьований проект рішення міської ради № 546 ,,Про

збільшення  розміру  статутного  фонду,  приведення  найменування  у
відповідність  та  затвердження Статуту КП ,,Кіровоград-Універсал 2005” у
новій редакції”.

Результати голосування:
“за” – 6 (одноголосно).

Рішення прийнято.



9. СЛУХАЛИ:
Кухаренка В.І., який пояснив членам комісії підстави щодо підготовки

доопрацьованого  проекту  рішення  міської  ради  №  547  ,,Про  збільшення
розміру  статутного  фонду,  приведення  найменування  у  відповідність  та
затвердження Статуту КП ,,ЖЕК № 9 КМР” у новій редакції”.

ВИСТУПИЛИ:
Цертій  О.М.,  який  зауважив,  що  визначення  управителя,

балансоутримувача  та  виконавця  житлово-комунальних  послух  має
відбуватися на конкурсній основі. 

Розгачов Р.О., голова комісії, який запропонував доручити Головному
управлінню  житлово-комунального  господарства  міської  ради  провести
роз’яснювальну роботу з керівниками житлово-експлуатаційних організацій
щодо внесення  змін до  статутів  в  частині  виконання  функцій управителя,
балансоутримувача та виконавця житлово-комунальних послуг.

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії.

ВИРІШИЛИ: 
1. Погодити доопрацьований проект рішення міської ради № 547 ,,Про

збільшення  розміру  статутного  фонду,  приведення  найменування  у
відповідність  та  затвердження  Статуту  КП  ,,ЖЕК  №  9  КМР”  у  новій
редакції”.

2.  Доручити  Головному  управлінню  житлово-комунального
господарства  міської  ради  провести  роз’яснювальну  роботу  з  керівниками
житлово-експлуатаційних  організацій  щодо  внесення  змін  до  статутів  в
частині  виконання  функцій  управителя,  балансоутримувача  та  виконавця
житлово-комунальних послуг.

Результати голосування:
“за” – 6 (одноголосно).

Рішення прийнято.

10. СЛУХАЛИ:
Кухаренка В.І., який пояснив членам комісії підстави щодо підготовки

проекту  рішення  міської  ради  №  548  ,,Про  надання  згоди  на  безоплатне
прийняття  до  комунальної  власності  територіальної  громади
м.  Кропивницького гуртожитків  по вул.  Генерала  Родимцева,  96,  98-а”  та
основні його положення.



ВИРІШИЛИ: 
Погодити проект рішення міської ради № 548 ,,Про надання згоди на

безоплатне  прийняття  до  комунальної  власності  територіальної  громади
м. Кіровограда гуртожитків по вул. Генерала Родимцева, 96, 98-а”.

Результати голосування:
“за” – 6 (одноголосно).

Рішення прийнято.

11. СЛУХАЛИ:

Кухаренка В.І., який пояснив членам комісії підстави щодо підготовки
проекту  рішення  міської  ради  №  568  ,,Про  надання  згоди  на  безоплатне
прийняття  до  комунальної  власності  територіальної  громади
м. Кропивницького приватизованої квартири” та основні його положення.

ВИРІШИЛИ: 

Погодити проект рішення міської ради № 568 ,,Про надання згоди на
безоплатне  прийняття  до  комунальної  власності  територіальної  громади
м. Кропивницького приватизованої квартири”.

Результати голосування:
“за” – 6 (одноголосно).

Рішення прийнято.

Пінчук В.В. залишив засідання постійної комісії.

12. СЛУХАЛИ:

Кухаренка В.І., який пояснив членам комісії підстави щодо підготовки
доопрацьованого проекту рішення міської ради № 558 ,,Про внесення змін та
доповнення  до  рішення  Кіровоградської  міської  ради  від  23  лютого  2016
року  № 66  ,,Про  затвердження  Програми розвитку  житлово-комунального
господарства та благоустрою міста Кіровограда на 2016 рік” та основні його
положення.

В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії.



ВИРІШИЛИ: 

Відправити доопрацьований проект рішення міської ради № 558 ‟Про
внесення  змін  та  доповнення  до  рішення  Кіровоградської  міської  ради
від  23  лютого  2016  року  №  66  ,,Про  затвердження  Програми  розвитку
житлово-комунального  господарства  та  благоустрою міста  Кіровограда  на
2016 рік” на доопрацювання з виїздом на місце спільно з членами комісії та
винести на розгляд наступного засідання постійної комісії.

Результати голосування:
“за” – 5 (одноголосно).

Рішення прийнято.

13. СЛУХАЛИ:

Кухаренка В.І., який пояснив членам комісії підстави щодо підготовки
доопрацьованого проекту рішення міської ради № 559 ,,Про внесення змін до
рішення Кіровоградської міської ради від 29 березня 2016 року № 140 ,,Про
затвердження  Програми  будівництва,  реконструкції,  ремонту  доріг  та
експлуатації дорожньої системи в місті Кіровограді на 2016 рік” та основні
його положення.

ВИРІШИЛИ: 
Відправити доопрацьований проект рішення міської ради № 559 ,,Про

внесення  змін  до  рішення  Кіровоградської  міської  ради  від  29  березня
2016 року № 140 ,,Про затвердження Програми будівництва, реконструкції,
ремонту  доріг  та  експлуатації  дорожньої  системи  в  місті  Кіровограді
на 2016 рік” на доопрацювання з виїздом на місце спільно з членами комісії
та винести на розгляд наступного засідання постійної комісії.

Результати голосування:
“за” – 5 (одноголосно).

Рішення прийнято.

14. СЛУХАЛИ:
Розгачова  Р.О.,  який  запропонував  заслухати  звіт  щодо  виконання

Програми  розвитку  житлово-комунального  господарства  та  благоустрою
міста Кіровограда за 9 місяців 2016 року на наступному засіданні постійної
комісії.



ВИРІШИЛИ: 
Заслухати  звіт  щодо  виконання  Програми  розвитку  житлово-

комунального господарства та благоустрою міста Кіровограда за 9 місяців
2016 року на наступному засіданні постійної комісії.

Результати голосування:
“за” – 5 (одноголосно).

Рішення прийнято.

15. СЛУХАЛИ:
Розгачова  Р.О.,  який  запропонував  заслухати  звіт  щодо  виконання

Програми  будівництва,  реконструкції,  ремонту  доріг  та  експлуатації
дорожньої системи в місті Кіровограді за 9 місяців 2016 року на наступному
засіданні постійної комісії.

ВИРІШИЛИ:

Заслухати звіт щодо виконання Програми будівництва, реконструкції,
ремонту  доріг  та  експлуатації  дорожньої  системи  в  місті  Кіровограді
за 9 місяців 2016 року на наступному засіданні постійної комісії.

Результати голосування:
“за” – 5 (одноголосно).

Рішення прийнято.

Голова комісії Р. Розгачов

Секретар комісії В. Пінчук


